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روزنامه

شماره

صفحه یک مسجد در فیروزآباد افتتاح شد
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه فیروزآباد گفت: همزمان با ماه مبارک رمضان یک باب مسجد در این شهرستان با زیربنای 640 

مترمربع به بهره برداری رسید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، سجاد روستا بابیان این مطلب اظهار داشت: 
این مسجد در زمینی با زیربنای 640 مترمربع به نام مسجد امام حسین)ع( به همت خیرین و با همکاری اداره اوقاف و امور خیریه 

شهرستان فیروزآباد ساخته شد.
این مسئول بابیان اینکه آیین افتتاح و بهره برداری از این مسجد در اولین روز از ماه مبارک رمضان و همزمان با اجرای طرح ضیافت 
الهی با حضور امام جمعه و مسئولین این شهرستان برگزار شد، بیان کرد: برای ساخت و تجهیز این مسجد بالغ بر 6 میلیارد ریال هزینه 

شده است.

استان فارس 

نورآباد
 بازدید بازنشستگان خطوط لوله 
 و مخابرات نفت منطقه فارس 

از مراکز شهید صفری نژاد و نورآباد

23 نفر از بازنشستگان شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه فارس 
در سفری 2 روزه از مراکز انتقال نفت شهید صفری نژاد و نورآباد بازدید 

و به مرور خاطرات و انتقال تجربیات دوران گذشته پرداختند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت خطوط لوله و 
فارس در فضایی  منطقه  بازنشستگان  فارس،  منطقه  ایران  نفت  مخابرات 
دوستانه و صمیمی با مدیر، مسئولین منطقه فارس و همچنین تعدادی از 

کارکنان مراکز دیدار و گفت وگو کردند.
در این دیدار سیاوش اورنگی مدیر منطقه فارس ضمن خوش آمدگویی به 
میهمانان گزارشی از فعالیت های منطقه را بیان نمود و سپس تعدادی از 
بازنشستگان از سوابق و فعالیت ها و خاطرات خود مواردی را ارائه نمودند.
و  صفری نژاد  شهید  نفت  انتقال  مراکز  از  بازنشستگان  بازدید  این  در 

نورآباد بازدید و از نحوه عملکرد کارکنان در مراکز آشنا شدند.
همچنین بازنشستگان با حضور خود در کیلومتر 98 مسیر خط گچساران 
به شیراز در محدوده نورآباد از عملیات قطع و وصل در حین انجام فعالیت 

کارکنان بازدید نمودند.

خرامه
فرماندارخرامه:

ارتقای شاخص های بهداشتی و سلامت 
مردم باید در اولویت امور دستگاه های 

اجرایی قرار گیرد
فرمانداری شهرستان  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
خرامه، جلسه شورای بهداشت و سلامت به ریاست فرماندار و با حضور 

اعضای جلسه در سالن شهید موسوی فرمانداری برگزار شد. 
فرارسیدن  تبریک  فرماندار ضمن  جهانخواه  فرهاد  جلسه  این  ابتدای  در 
ماه میهمانی خدا، گفت: سلامت مردم از مهم ترین مقوله های موردتوجه 
امنیت غذایی شهرستان است و  بهداشت و کارگروه سلامت و  شورای 
با تعامل و همکاری بین مردم و مسئولین مسائل و مشکلات  امیدواریم 
ارتقا  درخصوص  اساسی  تغییرات  شاهد  و  رسیده  حداقل  به  بهداشتی 

شاخص های بهداشتی در شهرستان باشیم.
اشاره  مردم  سلامت  شدن  همگانی  موضوع  اهمیت  به  خرامه  فرماندار 
حفظ  در  باید  سلامت  و  بهداشت  حوزه  متولی  نهادهای  افزود:  و  کرد 
و ارتقای سلامت عمومی نقش خود را ایفا نمایند و تمامی دستگاه های 
در  سلامت  توسعه  برای  را  خود  ظرفیت های  باید  خصوصی  و  دولتی 
جامعه به کارگیرند. در ادامه دانش دبیر شورای بهداشت، سلامت و امنیت 
غذایی به ارائه گزارش از اقدامات این شورا و مجموعه بهداشت و درمان 
شهرستان در راستای ارتقا بهداشت و سلامت جامعه تشریح و حاضرین 

به ارائه دیدگاه ها و نظرات خود در حوزه بهداشت و سلامت پرداختند.

 برپایی همایش نکوداشت داوطلبان 
جمعیت هلال احمر خرامه

فرماندار خرامه گفت: کسانی که در این نهاد همکاری داوطلبانه دارند، 
فرشتگان نجاتی هستند که جامعه ما همیشه به وجود آنها نیازمند است.

فرمانداری شهرستان  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
خرامه، همایش نکوداشت داوطلبان جمعیت هلال احمر شهرستان با حضور 
فرماندار، کرمی  امام جمعه، فرهاد جهانخواه  حجت الاسلام محمد صباحی 
آزاد جانشین مدیرعامل و رئیس حراست جمعیت هلال احمر استان فارس، 
بخشدار بخش مرکزی و مسئولین دستگاه های اجرایی و داوطلبان جمعیت 

هلال احمر در سالن شهید موسوی فرمانداری برگزار شد.
تبریک  ضمن  خرامه  شهرستان  در  امید  و  تدبیر  دولت  عالی  نماینده 
فرارسیدن ماه مبارک رمضان و قبولی طاعات و عبادات بندگان مخلص 
خدا و گرامیداشت هفته هلال احمر خاطرنشان کرد: جمعیت هلال احمر 
به  مرزها  از  فراتر  را  نیست و خدمات خود  قائل  برای خود  حدومرزی 
یک  هلال احمر  مخصوص  پرچم  و  آرم  و  می دهد  ارائه  مردم  و  جامعه 
و  امدادگری  مشغول  خاکی،  کره  جای جای  که  است  بین المللی  برند 
خدمات رسانی است و قائل به مرز خاصی نیست چراکه هدف خاص آن 

نجات آسیب دیدگان و کمک به همنوعان و جامعه انسانی است.
را یک نهاد خیرخواهانه  فرماندار خرامه هلال احمر  نشست  این  ادامه  در 
دانست و بیان کرد: نجات جان انسان ها و کمک به محرومان و حادثه 
دیدگان از ثواب و اجر بالایی برخوردار است و این مهم در سایه داشتن 
میسر  بشردوستانه  داوطلبانه و  نتیجه تلاش ها و خدمات  به گرفتن  یقین 
است.وی نهاد هلال احمر را یکی از بزرگ ترین نهاد اجتماعی بین المللی 
دانست اظهار داشت: قرار گرفتن در مسیر کمک به هم نوعان خود یک 
توفیق الهی و مایه سعادت دنیوی و اخروی است و وظیفه ذاتی و انسانی 
جمعیت  فعالان  و  گران  امداد  زحمات  قدردان  هفته  این  در  که  ماست 

هلال احمر باشیم.
شهرستان  جغرافیایی  موقعیت  به  توجه  با  کرد:  اظهار  مسئول  مقام  این 
خرامه به عنوان کلیدر اصلی 7 شهرستان، عوامل ذی ربط و مسئولین ارشد 
استان باید در راستای تقویت نیروی انسانی، تجهیزات و امکانات جمعیت 

هلال احمر به صورت ویژه و خاص موردعنایت و توجه قرار دهند.

استان خوزستان 

بهبهان
سرپرست جدید اداره فرهنگ و ارشاد 

اسلامی بهبهان انتخاب و معرفی شد
مدیرکل  سوی  از  صادره  حکم  طی  خلیجی:  پرویز  خبری/  سرویس 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خوزستان مهدی شجاعی که از کارمندان 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی بهبهان است به عنوان سرپرست جدید اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامی بهبهان انتخاب گردید. 

آبادان
رئیسادارهحفاظتمحیطزیستآبادان:

کارخانه بازیافت نخاله در آبادان 
احداث می شود

رئیس اداره حفاظت محیط زیست آبادان از احداث کارخانه بازیافت نخاله 
در این شهر خبر داد.

علی فتحی نیا در گفت وگو با خبرنگار مهر گفت: تخریب های گسترده 
ناشی از جنگ تحمیلی از یک سو و انجام ساخت وسازهای انجام  شده در 
طی سال های اخیر از سوی دیگر، سبب انباشت حجم زیادی از نخاله ها در 
سطح شهرآبادان شده که در زمان حاضر این نخاله ها به عنوان یک معضل 

در سطح شهرستان نمود پیدا کرده است.
و  رودخانه  دو  میان  در  شهرآبادان  گرفتن  قرار  دلیل  به  افزود:  وی 
محدودیت زمین در آن، ناگزیر به پیگیری برای احداث کارخانه بازیافت 
نخاله ساختمانی هستیم که خوشبختانه سرمایه گذاری نیز دراین باره اعلام 
آمادگی کرده است. فتحی نیا اظهار کرد: به طور حتم به دلیل زیاد بودن 
حجم نخاله های ساختمانی در شهر اجرای این پروژه برای سرمایه گذار نیز 

صرفه اقتصادی خواهد داشت. 
رئیس اداره حفاظت محیط زیست آبادان تصریح کرد: سرعت بخشی در 
اجرای این پروژه مشروط به همکاری و همراهی دستگاه های مرتبط اعم 
از بهداشت، محیط زیست، فرمانداری، شهرداری و منطقه آزاد اروند دارد، 
با احداث این کارخانه می توان چالش شهرستان در موضوع وجود و وفور 

نخاله های ساختمانی را برطرف کرد.
که  پیش بینی  شده  پروژه  این  اجرای  برای  مکان هایی  گفت:  فتحی نیا 
نیاز به ارزیابی زیست محیطی، بهداشتی و اقتصادی دارد که پس از انجام 

به عنوان یک چالش برای شهر به شمار نرود.
وی افزود: در زمان حاضر مسیر جاده علی ابن ابی طالب به سمت محل 
دفن زباله شهری به عنوان یکی از مکان های پیشنهادی خوب دارای تمام 
شرایط لازم است که در صورت صدور به هنگام مجوزهای لازم کارخانه 
در مکان مذکور احداث می شود. وی اظهار کرد: به طور حتم در صورت 
امسال  پایان  تا  می توان  مرتبط  دستگاه های  نزدیک  و  خوب  همکاری 
عملیات اجرایی این کارخانه آن را آغاز کرد، طرح ارائه  شده از سوی 
سرمایه گذار طرحی به روز و خوب است که می توان با اجرای آن چالش 

شهرستان در موضوع نخاله ها را برای همیشه رفع کرد.

استان بوشهر
مدیرکلمحیطزیستبوشهر:

شناگاه های بوشهر پایش می شود
اجرای طرح پرچم گذاری نقاط ساحلی

 
پرچم گذاری  طرح  گفت:  بوشهر  استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
شناگاه های ساحلی در بوشهر با هدف آشنایی مردم با وضعیت این مراکز 

تفریحی اجرا می شود.
نشست کارگروه  در چهارمین  دلشب  مهر، حسین  به گزارش خبرنگار 
در  داشت:  اظهار  بوشهر،  شهرستان  زیست محیطی  مخاطرات  تخصصی 
و  دستگاه ها  تمامی  همکاری  زیست محیطی،  مخاطرات  با  مقابله  راستای 

ادارات مرتبط ضروری است.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست استان بوشهر ادامه داد: تعامل و همکاری 
ادارات بهداشت، شیلات، آبفای شهری و شهرداری درزمینه پرچم گذاری 

در شناگاه های ساحلی و طرح سالم سازی دریا ازجمله مصوبات است.
طرح  گفت:  نیز  بوشهر  شهرستان  محیط زیست  حفاظت  اداره  رئیس 
با  مردم  آشنایی  هدف  با  بوشهر  شهرستان  شناگاه های  پرچم گذاری 

وضعیت این مراکز تفریحی از چند سال گذشته برنامه ریزی و عملیات 
اجرای پرچم گذاری از شناگاه ها نیز از سال قبل آغاز شد.

از  ارسالی  دستورالعمل  به  توجه  با  طرح  این  در  افزود:  مقیمی  محمود 
سازمان دورنگ برای شناگاه ها در نظر گرفته شد که بر این اساس پرچم 
آبی برای شناگاه فاقد آلودگی و سالم و پرچم زرد احتمال خطر آلودگی 

و شناگاه تعطیل به معنای آلودگی محرز و شدید تعیین شد.
حفاظت  اداره  توسط  شناگاه ها  پایش  با  طرح  این  کرد:  اضافه  وی 
و  بوشهر  شهرستان  بهداشت  مرکز  بوشهر،  شهرستان  محیط زیست 
شهرداری آغاز و کار پرچم گذاری نیز عملیاتی شد و امسال نیز با قوت و 

وسعت بیشتری ادامه خواهد داشت.

استان هرمزگان 
نمایندهمردمهرمزگانمطرحکرد؛

 ورود روزانه ۷۰۰ لیتر فاضلاب خانگی 
و صنعتی به خلیج فارس

 
نماینده مردم بندرعباس در مجلس گفت: تذکرات داده شده به وزیر نیرو 
و  خانگی  فاضلاب  لیتر   ۷۰۰ روزانه  ورود  مورد  در  اجرایی  مسئولان  و 

صنعتی به خلیج فارس تاکنون نتیجه بخش نبوده است.
به گزارش خبرگزاری مهر، احمد مرادی با انتقاد از اینکه خلیج فارس ۸ 
سال درگیر ورود پساب فاضلاب های خانگی و صنعتی است و هیچ گونه 
اقدام مؤثری برای مدیریت این معضل انجام نشده است، گفت: متأسفانه 
وارد  صنعتی  و  خانگی  فاضلاب های  پساب  ثانیه  در  لیتر   ۷۰۰ روزانه 
خلیج فارس می شود و مشکلاتی را برای محیط زیست دریا و آبزیان ایجاد 

کرده است.
مجلس  در  و خمیر  حاجی آباد  ابوموسی،  قشم،  بندرعباس،  مردم  نماینده 
و  نیرو  وزیر  به  شده  داده  تذکرات  اینکه  از  انتقاد  با  اسلامی  شورای 
تاکنون  خلیج فارس  به  فاضلاب  ورود  مورد  در  استان  اجرایی  مسئولان 
فاضلاب  بازچرخانی  برای  سرمایه گذار  افزود:  است،  نبوده  نتیجه بخش 
جهت آبیاری فضای سبز و کشاورزی در نظر گرفته  شده؛ اما سرمایه گذار 
برای خرید دستگاه تضمینی را درخواست کرد که در سفری که دولت 
به استان هرمزگان داشت این تضمین در قالب مصوبه ای تصویب شد؛ اما 

متأسفانه پیشرفت کار خیلی چشمگیر نیست.
وی با یادآوری اینکه در نشست مشترکی با استاندار هرمزگان بر لزوم 
جلوگیری از ورود فاضلاب به خلیج فارس و بازچرخانی آن تأکید شد، 
ادامه داد: ورود پساب به فاضلاب همچنان ادامه داشته و حیات دریا را در 
معرض خطر قرار داده است این در حالی است که صنایع و فضای سبز به 

این پساب نیاز مبرمی دارد.
این نماینده مردم در مجلس دهم، افزود: متأسفانه ۲۰۰ لیتر آب شرب در 
ثانیه برای آبیاری فضای سبز صرف می شود و متأسفانه با توجه به کمبود 

آب و خشک سالی ها این معضلی بسیار بزرگ است.
مجلس  در  و خمیر  حاجی آباد  ابوموسی،  قشم،  بندرعباس،  مردم  نماینده 
شورای اسلامی، با انتقاد از اینکه آلودگی زیست محیطی خلیج فارس یکی 
از علت های وجود کشند قرمز است، افزود: کشند قرمز تهدیدی جدی 
برای  را  خطراتی  می تواند  و  می شود  محسوب  مرجان ها  و  آبزیان  برای 

حیات خلیج فارس به دنبال داشته باشد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
مدیرعاملشرکتتوزیعنیرویبرقاستان

کهگیلویهوبویراحمد:
تخصیص 9 میلیارد ریال برای 

پروژه های برق بویراحمد
از  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
برق  پروژه های  از  برخی  نمودن  اجرایی  برای  ریال  میلیارد   9 تخصیص 

شهرستان بویراحمد در ابتدای سال جاری خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع، داود راهزادی در گفت وگو پایگاه اطلاع رسانی 
وزارت نیرو )پاون( گفت: 9 میلیارد ریال برای اجرایی نمودن برخی از 
پروژه های برق شهرستان بویراحمد در ابتدای سال جاری تخصیص داده 
پروژه ها  این  اتمام  به  بخشیدن  سرعت  شاهد  بتوانیم  امیدواریم  که  شد 

باشیم.
وی تعداد پروژه های برق در شهرستان بویراحمد طی سال جاری را بیش 
از 200 پروژه ذکر و اظهار داشت: احداث، اصلاح، توسعه و بهینه سازی 
شبکه های برق از مهم ترین اولویت های پروژه های برق در این شهرستان 

است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کهگیلویه و بویراحمد از روند 
روبه رشد عمران و آبادانی شهر یاسوج و روستاهای شهرستان بویراحمد 
در  حاشیه نشینی  و  بی رویه  مهاجرت  کرد:  خاطرنشان  و  گفت  هم سخن 
تا  این شهر سبب شده  اطراف  از روستاهای  برخی  یاسوج و حتی  شهر 

خدمات رسانی به سرعت مهاجرت های بی رویه پیش نرود.
راهزادی گفت: بیش از 120 هزار اشتراک برق در شهرستان بویراحمد 
افزوده  روزانه  آنها  تعداد  بر  و  بوده  خانگی  آنها  اغلب  که  دارد  وجود 

می شود.
وی بابیان اینکه کسانی که قصد اسکان دائم در شهر یاسوج و روستاهای 
حومه این شهر را دارند بایستی به زیرساخت های توسعه ای توجه لازم را 
داشته باشند، یادآور شد: متأسفانه برخی از افراد اقدام به ساخت وساز در 
اراضی کشاورزی و حتی اراضی دولتی نموده و بعد از اتمام ساخت وساز 

درخواست دریافت انشعاب برق و یا سایر انشعابات را می کنند.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کهگیلویه و بویراحمد، افزود: 
ارائه خدمات به چنین افرادی سخت و زمان بر بوده و مشکلات فراوانی 
را هم برای صاحبان این ساخت وسازها و هم برای شرکت های خدماتی 

به دنبال دارد.
اینکه برای ساخت وسازهای جدید در حاشیه شهر  با تأکید بر  راهزادی 
صورت  قانون  دقیق  رعایت  باید  شهر  این  حومه  روستاهای  و  یاسوج 
قانون  به  نخست  روزهای  درهمان  افراد  این  اگر  داشت:  اظهار  بگیرد، 
دچار  بدون شک  باشند  داشته  را  توجه لازم  رسان  شرکت های خدمات 

مشکلی نخواهند شد.
استان  مختلف  مناطق  در  ضعیف  فشار  شبکه های  اغلب  گفت:  وی 
و  تلاش ها  اخیر  چندساله  در  که  بوده  فرسوده  بویراحمد  و  کهگیلویه 
اقدامات شایسته ای برای اصلاح و بهینه سازی آنان انجام گرفته و در حال 

انجام گرفتن است.
از  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
اصلاح و بهینه سازی شبکه های فشار متوسط و ضعیف برق شهر یاسوج 

بااعتباری بیش از 13 میلیارد ریال در نیمه دوم سال گذشته هم خبر داد.
پایداری  شاهد  برق  شبکه های  بهینه سازی  و  اصلاح  با  افزود:  راهزادی 

شبکه و جلوگیری از نوسانات و قطعی های برق خواهیم بود.
شبکه های  اصلاح  و  احداث  به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
روشنایی معابر شهری و روستایی در مناطق مختلف شهری و روستایی 

استان کهگیلویه و بویراحمد هم اشاره کرد.
از  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
بحث  در  نهایت همکاری  رو  پیش  تابستان  در  برق خواست  مشترکین 

مدیریت مصرف را با این شرکت را داشته باشند.
راهزادی گفت: امیدواریم با همکاری مشترکین و مدیریت مصرف برق 

در تابستان سال جاری شاهد اجرا نشدن خاموشی های با برنامه باشیم.
به گزارش پاون، 240 هزار اشتراک برق در این استان وجود دارد که 

بیش از 190 هزار اشتراک آن خانگی است.

رئیسسازمانمدیریتوبرنامهریزی
کهگیلویهوبویراحمدعنوانکرد؛

 نرخ بیکاری 12.8 درصدی 
در کهگیلویه و بویراحمد

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی کهگیلویه و بویراحمد گفت: نرخ 
بیکاری  استان  اما در  تا 25 درصد است؛  بیکاری جوانان در کشور 20 

جوانان بالاتر از میانگین کشوری است.
و  مدیریت  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
با اشاره به  برنامه ریزی استان، حسن نوروزی در نشست شورای اشتغال 
نرخ بیکاری 18.1 درصدی سال 84 استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
طبق اعلام مرکز آمار ایران نرخ بیکاری استان تا پایان سال گذشته 12.8 

درصد است که روند کاهش نرخ بیکاری را دنبال می کنیم.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی کهگیلویه و بویراحمد بیان کرد: 
درگذشته جزء استان های با نرخ بیکاری بالا بودیم و آمار بیکار در استان 
کهگیلویه و بویراحمد از نرخ کشوری هم بالاتر بود؛ اما شکاف در حال 

کاهش است.
نرخ  گفت:  مردان  بیکاری  نرخ  درخصوص  خود  سخنان  ادامه  در  وی 
بیکاری در مردان 13 درصد است، ضمن اینکه نرخ بیکاری زنان استان از 

میانگین کشوری بالا بوده است.
این مسئول با اشاره به بالا بودن نرخ بیکاری جوانان در استان گفت: نرخ 
بیکاری  استان  در  اما  است  درصد   25 تا   20 در کشور  جوانان  بیکاری 
بالای  آمار  هم  آن  دلیل  که  است  کشوری  میانگین  از  بالاتر  جوانان 

بیکاری فارغ التحصیلان دانشگاهی است.
به  مشغول  کشاورزی  بخش  در  شاغلین  درصد   35 کرد:  بیان  نوروزی 
فعالیت بودند که این آمار به 22 درصد کاهش یافت و این بیانگر این 
موضوع است که شاغلین به بخش های خدماتی و صنعتی سوق داده شدند.
وی بابیان اینکه رتبه استان در نرخ مشارکت 28 است، گفت: در حال 
حاضر هشتمین استان کشور به دلیل نرخ بیکار هستیم درحالی که در سال 

94، بیکارترین استان کشور بودیم.
این مسئول تصریح کرد: در سال 97،  با جذب کمک های فنی و اعتباری 

شاهد افزایش رونق واحدها و کاهش بیشتر نرخ بیکاری خواهیم بود.

قابل توجه اداره کل راه و شهرسازی 
استان خوزستان

سرویس خبری/ پرویز خلیجی: شایسته است تا دور نشده در جهت 
رفع معضل مسافرین جاده بهبهان زیدون اقدام شود.

گفت وگو  در  زیدون  بهبهان  جاده  مسافرین  و  رانندگان  از  عده ای 
ارتباطی  جاده  مسیر  که  زیدون  بهبهان  جاده  گفتند:  ما  خبرنگار  با 
بعضاً  بویراحمد، فارس و  بوشهر، کهگیلویه و  استان های خوزستان، 
استان هرمزگان است؛ متأسفانه از ترافیک پرحجمی برخوردار بوده و 
شبانه روز هزاران نوع وسیله نقلیه سبک و سنگین در این مسیر تردد 
می نمایند دارای پیچ های کم عرض و نقاط حادثه خیزی است که غالباً 

تصادفات منجر به مرگ و جرح در آن صورت می پذیرد.
این رانندگان و مسافرین افزودند: قدمت احداث این جاده نزدیک به 
چهل سال است که وسایط نقلیه اندکی در این جاده تردد می نموده اند.
اولیه نقاط حادثه خیز را  با امکانات  آنان خاطرنشان کردند: می شود 
حذف نمود؛ ولی این کار تاکنون انجام  نشده است. در مسیر این جاده 
اصلی سرعت گیرهای متعدد نصب شده که همین امر باعث تصادفات 

بیشتر شده است.
این رانندگان می گویند: ما در هیچ جای ایران سراغ نداریم که این 

 همه در مسیر جاده اصلی سرعت گیر نصب شود.


